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§ 3 
Årsrapport 2024 för yttrande 27 juni 2025  
BRO 2025/210 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
stadsrevisionens årsrapport 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsrevisionens årsrapport granskar och bedömer nämndens 
verksamhet och resultat under verksamhetsåret 2024 inom följande 
områden: 
- Verksamhet och ekonomi 
- Intern kontroll 
- Räkenskaper 
 
I årsrapporten sammanfattas resultat och bedömningar utifrån 
revisionsårets granskningar med förslag på åtgärder och 
förbättringar. I rapporten redovisas även en uppföljning av tidigare 
års granskningar. 
 
Sammantaget bedömer revisionskontoret: 
- att Bromma stadsdelsnämnd i allt väsentligt har bedrivit 
verksamheten på ett ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt 
tillfredställande sätt, 
- att den interna kontrollen varit delvis tillräcklig, 
- att räkenskaperna varit upprättade i enlighet med stadens 
anvisningar 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP), Mattias Keresztesi m.fl. (M), Johan Duvdahl 
(C) och Findel Madison (SD)  föreslår (se beslutet). 
 
2) Hanna Wistrand (L) föreslår: 
Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut, samt att 
därutöver anföra följande: 
 
I Revisionsrapporten för Bromma Stadsdelsnämndsrapport bedömer 
revisorerna att i likhet med tidigare år har Bromma 
Stadsdelsnämnds interna kontrollen varit delvis tillräcklig. 
 
Förvaltningen har i detta förslag till beslut beskrivit en åtgärdsplan 
framåt. Man beskriver också att uppföljning kommer att ske i 
samband med T2 respektive VB25. Det är bra. Men Liberalerna 
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önskar två tillägg till detta. 
-       att uppföljningen sker enligt samma modell som 
revisionsrapporterna visar på bristerna, se bilaga 2 i ärendet. Detta 
för att det ska vara enkelt för nämnden att följa status och helhet. 
-       att uppföljningen fortsätter till punkterna är avprickade. Allt 
för att uppnå den rimliga ambitionsnivån att uppföljningen får 
betyget I allt väsentligt tillfredställande. Alltså det som kallas en 
ren revisionsrapport. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordförande Johan 
Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), Svante Thorell (MP), 
Mattias Keresztesi m.fl. (M), Johan Duvdahl (C) och Findel 
Madison (SD). 
 
Reservation  
Hanna Wistrand (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande  
Johan Duvdahl (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Centerpartiet vill rikta ett varmt tack till revisorerna i revisorsgrupp 
3 för ett gediget arbete med årsrapporten för 2024.  
 
Oroväckande är att i likhet med tidigare år bedömer revisorerna att 
Bromma stadsdelsnämnds interna kontroll har varit delvis 
tillräcklig. Bedömningen grundar sig på att brister återkommande 
har noterats i de granskningar revisionen genomfört. Bristerna finns 
i olika delar av verksamheten och rör framför allt avsaknad av 
kontroller och uppföljning. Årets granskning visar också att flera av 
revisionens tidigare lämnade rekommendationer ännu inte är 
åtgärdade. 
 
Centerpartiet ser framemot förvaltningens uppföljning av samtliga 
rekommendationer, både de nytillkomna samt de kvarstående, i 
samband med tertialrapport 2 samt VB25. 
 
Handlingar i ärendet 

• 2102444 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande 
• BRO 2025/210-1 Årsrapport 2024 för yttrande 27 juni 2025 
• BRO 2025/210-1.1 Bromma årsrapport 2024 
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